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Abstract (en)
A pipette allowing quick variation of the dosing volume comprises a casing (1) in which a movable piston (5) with the rod (6) is mounted. An
adjusting bushing (8) connected to a device for visual reading of the dose value serves for presetting the length of piston travel and thus for
presetting the dose volume. The position of the bushing (8) is set by means of a regulating nut (11) and where the nut (11) is disengaged from the
bushing (8) - by means of a knob (7) fixed at the upper end of the rod.

Abstract (fr)
Une pipette permettant de varier rapidement le volume dosé comporte un boîtier (1) dans lequel sont montés un piston mobile (5) et une tige (6).
Un manchon de réglage (8) relié à un dispositif permettant la lecture de la dose sert au réglage de la longueur de la course du piston ainsi qu'au
réglage du volume dosé. La position du manchon (8) est choisie au moyen d'un écrou (11) de réglage, et dans le cas où l'écrou (11) est dissocié du
manchon (8) - au moyen d'un bouton fixé à la partie supérieure de la tige.
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